
Referat af bestyrelsesmøde hos Grethe den 20/08 - 2014 
 

1.  Godkendelse af dagsorden: 
     Dagsordenen blev godkendt. 
 
2.  Godkendelse af sidste referat: 
     Referatet blev godkendt. 
 
3.  Busturen 2014: 
     Dette års bustur kunne desværre ikke gennemføres grundet manglende  
     tilslutning. Der var flere årsager hertil. Dels var en del af beboerne, der    
     normalt deltager, optaget af andre gøremål, og dels var arrangementet måske for  
     lokalt og dermed for dyrt. Prisen for bustransporten er jo stort set den samme  
     uanset turens længde. Vi kommer igen næste år og håber på større tilslutning. 
 
4.  Nedsættelse af hastighed fra Folemarken og forbi Sdr Vedby Skovhuse: 
     Claus har skrevet til kommunen om hastighedsforholdene på Prinsholmvej.  
     Brevet er en opfølgen på et tidligere afsendt brev som vi endnu ikke har  
     modtaget svar på. I brevet opfordres kommunen til at udvide 60 km. zonen til at  
     omfatte Prinsholmvej helt ind til Folemarken. 
 
5.  Tvangsrute for lastbiler til sukkerfabrikken: 
     I samme brev gøres opmærksom på, at den del af roetrafikken der vil komme  
     nordfra ad den nye omfartsvej ikke bør køre ind på Prinsholmvej, men bør   
     fortsætte videre sydover ned til Gedservej. 
 
6.  Generalforsamling: På valg er Claus, Lene og suppleant Grethe. 
     Dette års generalforsamling vil blive afholdt onsdag den 17. september kl. 18. 
     I år er det 40 år siden beboerforeningen blev startet, og der vil derfor blive gjort  
     lidt  ekstra ud af arrangementet. Der vil bl.a. blive serveret varm mad i stedet  
     for det sædvanlige smørebrød, og i den anledning starter vi 1 time tidligere. 
     Indbydelse med tilhørende program vil blive uddelt til foreningens medlemmer. 
 
7.  Eventuelt: 
     Der var intet under eventuelt. 
 
8.  Næste møde: 
     Næste møde afholdes tirsdag den 9/9 hos Claus. 
 

PBV 
Jørgen Arleth. 


